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Zápis ze zasedání zastupitelstva obce 

Jednání číslo 5/2024 

Datum, čas 11.03. 2024 od 19:00 

Místo Hlásná Třebaň, budova Obecního úřadu 

Přítomni (8) 
Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Michal Knor, Jana 
Šváchová, Jiří Krátký, Jan Marek, Juraj Calaj 

Omluveni (1) Martina Váňová 

Hosté (0)  

Zápis zapsal Jana Šváchová 

Ověřovatelé zápisu Tomáš Hanč, Michal Knor 

 
 

1 Zahájení 

1.1 Organizační opatření 
Tomáš Snopek navrhl za zapisovatele Janu Šváchovou a za ověřovatele zápisu Tomáše Hanče 
a Michala Knora. 
 
Usnesení 24/05/01: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň volí za zapisovatele Janu Šváchovou 
a za ověřovatele Tomáše Hanče a Michala Knora.  
 
Hlasování: Pro (8) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Michal Knor, Jana Šváchová, 
Jiří Krátký, Jan Marek, Juraj Calaj Proti (0), Zdržel se (0) 

1.2 Program zasedání 
Starosta T. Snopek předložil návrh programu, který byl zveřejněn. Starosta navrhl doplnit do 
bodu “Různé” tyto body: „Smlouva se SFŽP – dotace ne FVE“, „MAS Karlštejnsko“ 
 
Program zasedání: 
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● Dodatek č. 2 ke smlouvě č. 1190400308 o poskytnutí podpory ze Státního fondu 
životního prostředí České republiky 

● Dodatek č. 2 ke smlouvě č. 1190400309 o poskytnutí podpory ze Státního  
fondu životního prostředí České republiky 

● Pečovatelská služba 
● Odpadové hospodářství - informace 
● Výstupy z výborů a komisí 
● Věcná břemena 
● Různé 

o Smlouva se SFŽP – dotace na FVE 
o MAS Karštejnsko 
o Příspěvek na vodovod p. Mužátko – Formanská 
o Připomínkování vedení cyklostezky 

 
 
Usnesení 24/05/1.2: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje navržený program 
zasedání. 
 
Hlasování: Pro (8) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Michal Knor, Jana Šváchová, 
Jiří Krátký, Jan Marek, Juraj Calaj Proti (0), Zdržel se (0) 
 

 
2 Dodatek č. 2 ke smlouvě č. 1190400308 o poskytnutí 

podpory ze Státního fondu životního prostředí České 
republiky 
 

Starosta předložil zastupitelům Dodatek č. 2 ke smlouvě č. 1190400308 k akci Prodloužení 
vodovodních řadů, která již byla realizována. Dodatek řeší nový termín předložení podkladů k 
závěrečnému vyhodnocení akce, uvedený v článku IV., bodu 1), písm. q),který se prodlužuje 
do konce 6/2024. 
 
Usnesení 24/05/02: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje předložený dodatek č. 2 ke 
smlouvě č. 1190400308 a pověřuje starostu jeho podpisem. 
 
Zastupitelstvo pověřuje starostu a místostarostu uveřejněním informace ve Zpravodaji o 
tom, že obec a KSÚS dílo nepřevzali a asfaltový povrch se bude v části Mořinské opravovat. 
Termín zatím provedení oprav do konce 5/2024. 
 
Hlasování: Pro (8) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Michal Knor, Jana Šváchová, 
Jiří Krátký, Jan Marek, Juraj Calaj Proti (0), Zdržel se (0) 
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3  Dodatek č. 2 ke smlouvě č. 1190400309 o 
poskytnutí podpory ze Státního fondu životního 
prostředí České republiky 

 
Starosta předložil zastupitelům Dodatek č. 2 ke smlouvě č. 1190400309 k akci II.etapa 
kanalizace, která již byla realizována. Dodatek řeší nový termín předložení podkladů k 
závěrečnému vyhodnocení akce, uvedený v článku IV., bodu 1), písm. q),který se prodlužuje 
do konce 6/2024. 
 
Usnesení 24/05/03: Zastupitelstvo obce Hlásná Třebaň schvaluje předložený dodatek č. 2 ke 
smlouvě č. 1190400309 a pověřuje starostu jeho podpisem. 
 
Hlasování: Pro (8) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Michal Knor, Jana Šváchová, 
Jiří Krátký, Jan Marek, Juraj Calaj Proti (0), Zdržel se (0) 
 
  

4 Pečovatelská služba 
Zastupitelstvo diskutovalo problematiku rozšíření pečovatelské služby. Na základě podkladů 
poskytnuté Sociálním výborem, starosta aktualizoval náklady a možné varianty financování 
pečovatelské služby ostatními obcemi.  
 
Modely jsou založeny na odhadu skutečných nákladů a jeho rozpočtu dle počtu klientů mezi 
jednotlivé obce. V současné době je vychází stav financování služby vyrovnaný s příjmy a 
výdaji cca 750 tis.  za předpokladu získaní dotace na provoz služby od Středočeského kraje. 
 
Rozšíření služby znamená nový částečný úvazek v podobně 3hod/den. To je i náš cíl, protože 
zajišťuje zastupitelnost pečovatelky v případě dovolené, nemoci, školení.  
 
Náklady na rok vč. nového úvazku pak vycházejí 1 052 000Kč. 
 
Dle odhadu možného počtu klientů v jednotlivých obcích (průzkum sociálního výboru) byly 
pak vytvořeny varianty financování služby na klienta. 
 
Zastupitelé se přiklánějí k variantě rovnoměrného rozpočítání nákladů na klienta a následně 
dle skutečné výše případné dotace z MPSV, ponížení nákladů o tuto částku. Částka na klienta 
vychází bez započtení dotace přibližně 23 tis/rok. 
 
Zároveň byla zastupitelstvu předložena nová smlouva, zpracována sociálním výborem. Do 
návrhu budou doplněny jmenovitě nabízené služby. Úhrady ze stran okolních obcí budou 
prováděny na dvě splátky. Zálohově začátkem roku platba 8tis. na klienta a na konci roku 
konečné roční vyúčtování dle skutečných nákladů a příjmů od klientů a z dotací.  
 
 
Při kalkulaci neinvestičních výdajů dospěl sociální výbor k závěru, že ceny za služby terénní 
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pečovatelky jsou výrazně podhodnocené a navrhuje tedy postupnou optimalizaci cen.  
 
Pro porovnání byly zjišťovány ceny u pečovatelských služeb v okolí. 
 
Pro rok 2024 navrhuje navýšení cen následovně: 
 

• Běžné činnosti (dohled, doprovod k lékaři, pomoc při hygieně) …. 110Kč/ hodinu 
(původně 80 Kč) 
 

• Úklid …… 150Kč (původně 135 Kč) 
 

• Dovoz obědu ……. 15Kč 
 
Usnesení 24/05/04: Zastupitelstvo obce navrhovaný systém úhrad pečovatelské služby 
formou plateb na klienta ve výši 23 936 Kč na klienta schvaluje. Od této částky budou odečteny 
dotace a platby od klientů. Zároveň schvaluje navýšení cen za pečovatelskou službu pro 
klienty. 
 
Hlasování: Pro (8) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Tomáš Hanč, Michal Knor, Jana Šváchová, 
Jiří Krátký, Jan Marek, Juraj Calaj Proti (0), Zdržel se (0) 
 
 

5 Odpadové hospodářství  
 
Starosta bude informoval zastupitele o problematice odpadového hospodářství.  
 
Co se týče výběru poplatků, v prvních dvou týdnech byly zaslány plánované výzvy k úhradě 
s informaci o možné penalizaci v případě pozdní úhrady.  
 
Zprávy do DS (pro ty poplatníky, kteří ji mají) byly odeslány 7.3. Před jejich rozesláním byla 
výše pohledávek za odpady 113 tis Kč.  
Ke dni 8.3. byla také cca 65 poplatníkům zaslána upomínka fyzicky přes službu Konverzní pošta, 
od České pošty. Tato služba umožňuje rozesílat upomínky hromadně ze systému MUNIS, bez 
tisku apod. Cena je také levnější než upomínky tisknout a posílat klasicky. 
 
Co se týče nádob D2D, zatím nebylo rozdáno cca 56 nádob (28 poplatníků).  
 
Starosta také informoval a vývoji produkce odpadů SKO, tříděný, po zavedení D2D systému. 
 

6 Výstupy z výborů a komisí 
Kontrolní komise  - J. Marek informoval, že inventury jsou dokončeny. Znovu připomněl návrh 
umístit skříň na kroje na půdě OÚ. Nalezen jeden pozemek, který již neexistuje, nutno opravit 
v majetku. 
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Stavební výbor – J. Valenta informoval, že SV řeší momentálně výlučně změnu územního 
plánu, již se blíží ke konci. 
 
Osadní výbor – M.Knor přednesl poděkování občanů za navrhované opravy Formanské ulice, 
řeší se cedule na hřiště na Rovinech, úklid návsi v akci Ukliďme Třebaň, divočáci opět útočí na 
pozemky – umístit klec do této lokality – Starosta za úkol zjistit možnosti přemístění klece, 
případně přidání klecí na více míst. Oslovit odbor životního prostředí ve věci možného 
přemisťování klece. Sjednat schůzku s ŽP a myslivci dohromady na příštím jednání bude 
informovat o výsledku. 
 
OKO – T. Hanč - řeší se Ukliďme Třebaň, Mořinská výsadba – rozpočet 203tis. (1700 rostlin), 
odpočinkové místo po Bunkrem, stezka na Mořinku – dotace AOPK, Living in Green – pomoc 
s přípravou projektu  - dotace (obnova stromů Pod Svahem, Mořinská, stezka na Mořinku, 
Trubská obměna ovocných stromů, alej ke kapličce nad Třebaní, výsadba v okolí hřiště na 
Plovárně po dohodě s majiteli a povodím, ulice k Berounce dolní úsek podél strouhy) 
 
Sociální výbor – J. Šváchová informovala o návrhu založit Klub seniorů – setkávání 
v pravidelných intervalech. První setkání ze začátku dubna. Domluvit s pečovatelkou možnost 
svozu méně pohyblivých občanů. 
 

7 Věcná břemena 
Návrh:  Nebylo projednáváno 
 
 

8 Různé 

8.1  Smlouva se SFŽP na FVE 
Návrh:  Zastupitelům byl předložen návrh smlouvy č. 7221300418 o poskytnutí podpory ze 
Státního fondu životního prostředí České republiky. Jedná se o smlouvu k poskytnutí dotace 
na FVE na ČOV školce ve výši 809 951,78 Kč.  
 
Po podpisu smlouvy bude obratem zažádáno o úhradu částky na již hotové FVE.  
Výše dotace činí celkem 76%. 
 
Zároveň starosta informoval zastupitele o tom, že 1.3. byla dokončena registrace a uzavřena 
dohoda se současným dodavatelem energie na obou objektech (Pražská plynárenská) o 
výkupu přebytečně vyrobené energie za cenu 1800Kč/MWh. Smlouva se uzavírá vždy na 
kalendářní rok.  
 
 
Usnesení 24/05/8.1: Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o poskytnutí podpory ze SFŽP 
č.7221300418 o poskytnutí dotace na pořízení FVE. 
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Hlasování: Pro (8) – Tomáš Snopek, Jan Valenta, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Michal Knor, Jana 
Šváchová, Jiří Krátký, Jan Marek Proti (0), Zdržel se (0) 
 

8.2 MAS Karlštejnsko 
Starosta informoval zastupitele o problémech v organizaci MAS Karlštejnsko, která je nestátní 
neziskovou organizací (spolkem) působící v regionu jako regionální rozvojová agentura 
Programu rozvoje venkova. Je lokalizována ve středozápadní části České republiky, v 
jihozápadní a západní části Středních Čech a sousedí přímo s územím hl. města Prahy. Je 
součástí NUTS II Střední Čechy, Středočeského kraje a částí bývalých okresů Beroun – Praha – 
západ. 
 
Přes MAS Karlštejnsko plynou do regionu peníze z dotací a v budoucnu budou MASky 
největším nástrojem na poskytování dotací. Pro následující programové období do roku 2027 
by přes MAS mělo projít až 300 mil korun. 
 
Starosta informoval zastupitele o problémech spojených s bývalým ředitelem MAS p. 
Hanačíkem a jeho synem a jejich požadavku na finanční odškodnění, vratky nevýhodných 
půjček jeho synovi, manželce. Jedná se o pohledávku ve výši cca 2.9 mil korun. Pan Hanačík již 
jednou využil služeb soudního exekutora a obestavil MAS účet. Pokud by to udělal nyní, 
znamenalo by to insolvenci a konec činnosti MAS. 
 
Ohledně řešení problematiky proběhlo dne 6.3. setkání zástupců měst a obcí z regionu, kde 
byl řešen další možný postup. Jedním z řešeních je zaslání mimořádného příspěvku 
(3OKč/obyvatele/rok) a to na tři roky dopředu.  
 
Dále byla řešenaq půjčka od Regionu Dolní Berounka ve výši 320 tis. Kč. 
 
Usnesení 24/05/8.2: Zastupitelstvo obce schvaluje příspěvek na udržení MAS Karlštejnsko a 
pokrytí nutných závazků ve výši 3 ročních členských příspěvků.  
 
Hlasování: Pro (7) – Tomáš Snopek, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Michal Knor, Jana Šváchová, Jiří  
Krátký, Jan Marek Proti (0), Zdržel se (1) Jan Valenta 
 
8.3 Schválení vodovodní přípojky p. Mužátko  
 
Návrh:  Starosta informoval zastupitele o dokončení prodloužení vodovodu, které realizoval 
pan Mužátko. Dle původní dohody bude p. Mužátkovi uhrazena poměrná část nákladů ze 
strany obce ve výši 36,25% . Podíl představuje částku cca 39 602 Kč ze skutečných nákladů.  
 
Usnesení 24/05/8.3: Zastupitelstvo obce schvaluje proplacení nákladů p.Mužátkovi dle 
původní dohody.  
 
Hlasování: Pro (8) – Tomáš Snopek, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Michal Knor, Jana Šváchová, Jiří  
Krátký, Jan Marek, Jan Valenta Proti (0), Zdržel se (0)  
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8.4.  Připomínky k vedení cyklostezky  
 
Návrh:  J.Valenta připravil návrh připomínek k zaslané  Koncepci rozvoje cyklistiky 2024-2030, 
připravované Středočeským krajem. Zastupitelé souhlasí s navrhovanými připomínkami pro 
krajský úřad a zároveň pověřují starostu, aby zaslal připomínky na krajský úřad. 
 
Usnesení 24/05/8.4: Zastupitelstvo obce schvaluje znění připomínek k navrhovanému řešení 
vedení cyklostezky a pověřuje starostu zasláním připomínek na Krajský úřad Středočeského 
kraje. 
 
Hlasování: Pro (8) – Tomáš Snopek, Juraj Calaj, Tomáš Hanč, Michal Knor, Jana Šváchová, Jiří  
Krátký, Jan Marek, Jan Valenta Proti (0), Zdržel se (0)  
 

 
Příští jednání zastupitelstva 

Jednání číslo 5/2024 

Datum, čas 11.3.2024 

Místo Obecní úřad Hlásná Třebaň 

Zapisovatel Juraj Calaj 

 
 
 

Ověřovatelé  Tomáš Hanč ……….……….………. dne ……….……….………. 

 Michal Knor ……….……….………. dne ……….……….………. 

Starosta Tomáš Snopek ……….……….………. dne ……….……….………. 

 


